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Mötesform: Styrelsemöte

Plats: Föreningsrummet N.BET

Sekreterare: Olivia Holmberg

Närvarande: Samtliga

Förkortningarna som finns angivna under punkterna innebär följande; (I) för
information, (D) för diskussion, (R) för reflektion och (B) för beslut.

1 § Mötet öppnas

● 15.16

2 § Val av justerare

● Isabelle

3 § Godkännande av dagordningen

● Förslag på att stryka punkt 6 § Ekonomiansvarig och punkt 8 § Pr- &
marknadsföringsansvarig.

● Förslagen samt dagordning godkänns.

4 § Ordförande:

● Ansöka om bidrag till verksamhetsinvestering från Umeå Studentkår (D)
- Evelina har varit på möte med kåren och vill ha förslag på vad vi vill

ansöka om bidrag till för verksamhetsinvestering.
- Beslut om att ansöka om bidrag till en popcornmaskin samt perkulator

som vi kommer kunna använda oss av vid evenemang. Detta är något vi
tror hade uppskattats bland medlemmarna i PLUM. (B)

● Bokpaket till ettor (D)



- För att underlätta för de nya ettorna som börjar till hösten framkommer
det ett förslag om att hjälpa dessa att hitta en "book buddy".

- Beslut om att redan redan vid ringningen, som kommer att genomföras
under sommaren, marknadsföra Facebookgruppen för insparken 2023. I
denna grupp ska det finnas ett forum där ettor och tvåor har möjlighet att
köpa och sälja kurslitteratur. (B)

5 § Vice Ordförande:

● Faddrar: utbildning & PLUM medlemskap (I)
- Fadderutbildningen genomfördes förra veckan med ett högt deltagande.
- För de som missade den första utbildningen kommer det att finnas ett

uppsamlingstillfälle, vi kommer att gå ut med information om detta på våra
sociala medier när ett datum är fastställt.

- Påminnelse om att PLUM-medlem är ett krav för att få vara fadder samt att
alla som ska delta vid något tillfälle under insparken måste ha deltagit vid
denna utbildning, info kommer att gå ut även om detta.

6 § Sport- & hälsoansvarig:

● T-shirts till utskottet (D)
- Lovisa har tagit fram ett förslag på vilka t-shirts som ska köpas in till

medlemmarna i Sport-& hälsas utskott.
- Summan för detta kommer att landa på 1813 kr och därför förs en

diskussion om vilken budget detta ska gå ifrån.
- Beslut att Lovisa ska kolla med Rouge om de eventuellt kan hjälpa till i

denna fråga, annars kommer tröjorna för 1813 kr att beställas. Om så är
fallet kommer 50% av kostnaden att tas från PR-&
marknadsföringsbudgeten och 50% från Sport-& hälsa-budgeten. (B)

● Matlagningskurs (B)
- Lovisa har efterfrågat förslag på datum från KosMåS men inte fått

någon återkoppling ännu, beslut om vilket datum denna ska genomföras
kommer tas i messenger gruppen när förslagen kommit. (B)

● Biljardturneringen (D)
- Lovisa har fått ett prisförslag från Megazone för biljardturneringen.
- Beslut om att sport-och hälsas budget står för 2400 kr av kostnaden,

utöver detta tillkommer det en anmälningsavgift på 65 kr per lag som
våra medlemmar betalar. (B)

7 § Utbildning- & näringslivsansvarig:

● Marknadsföring av föreläsningen om psykisk ohälsa (D)



- För att se till att informationen om föreläsningen når så många så möjligt i
syfte att maximera deltagandet, så kommer denna marknadsföras både på
PLUMs sociala medier samt i eventuella klasschatter för vardera årskull.

- Beslut om att Martina kommer att sköta och ansvara för marknadsföringen.
(B)

8 § Eventansvarig:

● Pris för första anmälan/eller annan siffra (D)
- Förslag på att ha någon form av utlottning vid anmälan till vissa event,

förhoppningen med detta är både att öka deltagandet vid evenemang samt att
öka chansen till att anmälningarna kommer in i tid.

- Beslut om att Amelia tar på sig att fixa detta inför kommande event. (B)

9 § BetSek-representant:

● Vingelboll (B)
- BETSEK har kommit med ett förslag om att genomföra vingelbollen den 6:e

maj.
- Beslut om att datumet godkänns från vår sida då PLUM inte har några

inplanerade aktiviteter den helgen. (B)
● Generaler (D)

- Då vi fått ett avhopp bland generalerna så har det dykt upp en del frågetecken
kring detta

- Det förs en diskussion om huruvida vi kommer att köra på endast fyra
generaler eller om vi kommer att gå ut med en ny ansökan avseende den
vakanta posten. Detta är ett beslut som de andra generalerna kommer att ta
under veckan.

10 § Övrigt:

● Ordförande - Extra årsmöte
- Då det uppmärksammats att det blivit ett fel i budgeten kommer vi att behöva

kalla till ett extrainsatt årsmöte.
- Evelina kommer att skicka ut information om detta samt en möteskallelse.

● HR-dagen
- Linda lyfter att hon kommer att behöva hjälp i planeringen inför HR-dagen i

höst.
- Ska kolla upp vad som behövs göras och planera in ett specifikt möte där vi

går igenom just detta.

11 § Nästa möte

● 17 april, klockan 12.30-14.30



12 § Mötet avslutas

● 16.56

Justerad av: Isabelle 5/4-23


